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      _______________________________________________________________________ 
 Voorwoord 
 
In dit tiende nummer van de Nieuwsbrief kijkt voorzitter Cor Onderwater naar de plaatselijke samenwerking met 
Groen Links en  Rense Kamstra schrijft over zijn ervaringen als commissielid. Ook  wordt aandacht besteed aan de 
campagne voor  de Europese Verkiezingen. En we verwachten uiteraard veel mensen bij de 1 mei-bijeenkomst! 
 
De volgende Nieuwsbrief verschijnt eind juni 2024. 

 

      ____________________________________Van het bestuur _________________________________      

  door  Cor Onderwater (voorzitter) 
 

                                  

 

Wat wordt de toekomst van de plaatselijke samenwerking GroenLinks/PvdA? 

Wij waren goed vertegenwoordigd op het Partijcongres 2024. Een congres, waarbij opnieuw in 
meerderheid een voorkeur is uitgesproken voor een nauwere samenwerking op links. Nu GroenLinks en 
PvdA op landelijk en Europees niveau nauw samen werken , zijn de plaatselijke afdelingen aan zet om in 
overleg met de leden (verder) vorm te geven aan de samenwerking. De vraag die voorligt is of we de 
samenwerking, met het oog op de gemeenteraadsverkiezingen in 2026, verder willen intensiveren? 
 
In Midden-Drenthe werken we al nauw samen met GroenLinks. Tijdens de gezamenlijke ALV in december 
2023 hebben de toen aanwezige leden van zowel GroenLinks als de PvdA zich overwegend positief 
uitgelaten over een gezamenlijke lijst bij de eerstvolgende raadsverkiezingen. Zover is het nog niet. Eerst 
gaan we de komende tijd met elkaar (leden, fracties en besturen) in gesprek. Welke vorm van 
samenwerking voor de toekomst heeft onze voorkeur?  Voor dit proces biedt het landelijk bestuur een 
"routekaart lokale linkse samenwerking" aan. De volledige routekaart vind je op de website PvdA.nl . 
 
Zonder uitputtend te willen zijn noem ik de twee meest voor de hand liggende mogelijkheden voor verdere 
samenwerking:   
* Niet samen meedoen: geen gezamenlijke lijst. 
* Samen mee doen: wel met één gezamenlijke lijst.  
Als de uitkomst na ledenraadpleging is dat er onvoldoende basis is voor intensivering van de 
samenwerking, werken de afdelingen hun voorbereidingen voor de verkiezingen apart van elkaar uit. Er kan 
natuurlijk wel, zoals nu al het geval is, met elkaar overlegd en afgestemd worden. De samenwerking is dan 
vrijblijvender evenals het signaal naar de kiezers.  
Is de uitkomst van de ledenraadpleging dat er voldoende basis is voor het samen mee doen met één lijst 
(officieel heet dit volgens de kieswet "samenvoeging van aanduidingen"), dan moeten de leden van beide 
partijen tijdens een ALV instemmen met één gezamenlijk verkiezingsreglement, waarin wordt uitgelegd hoe 
aan de samenwerking vorm wordt gegeven. Het voordeel van een lijst is o.a. dat je de gewenste politieke 
invloed kunt vergroten, je sterker staat in de coalitie onderhandelingen en het politieke speelveld.  
Uiterlijk in december 2024 moeten de ALV's een definitief besluit nemen over hoe de samenwerking bij de 
komende gemeenteraadsverkiezingen vorm krijgt. Graag nodig ik je uit om mee te denken op welke manier 
wij vorm gaan geven aan de samenwerking en de in Midden-Drenthe gewenste samenleving.  
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________________________________Commissielid________________________________________ 

door Rense Kampstra (commissielid)   
 

 
 
 
Sinds de gemeenteraadsverkiezingen van 2022 ben ik als (relatief) jong PvdA-lid politiek actief in de 

gemeente Midden-Drenthe. Recent viel te lezen dat onderzoek van Nieuwsuur aantoonde dat landelijk veel 

raadsleden stoppen door de werkdruk van het ambt. Voor velen zal waarschijnlijk onbekend zijn waarom 

dit het geval is. Vanuit mijn rol als commissielid, niet zijnde raadslid voor de PvdA vind ik het waardevol om 

iets meer te vertellen over wat de rol van een commissielid is in relatie tot wat het werk van de 

gemeenteraad inhoudt. 

Ook in onze gemeente hebben de meeste raadsleden naast het raadslidmaatschap een (fulltime) baan of 

studie. Dit terwijl je als gekozen volksvertegenwoordiger een belangrijke rol hebt in het 

besluitvormingsproces van de gemeente. Ook in onze gemeente is, net als in veel andere gemeenten, een 

ondersteuningsstructuur aanwezig om onderwerpen inhoudelijk te bespreken voordat ze besluitvormend 

door de gemeenteraad worden behandeld. De onderwerpen waar op wordt besloten hebben invloed op de 

inwoners van de gemeente, waardoor het belangrijk is om goed in te lezen op onderwerpen om een 

(politieke) mening te kunnen vormen. Dit al dan niet in samenspraak met inwoners of op basis van 

verkiezingsprogramma, bestuursakkoord of raadsprogramma.   

In de gemeente Midden-Drenthe worden onderwerpen behandeld in verschillende commissies. De te 

behandelen onderwerpen zijn op thema ingedeeld voor de commissie Zorg en Welzijn, de commissie 

Ruimte en Groen en de commissie Algemeen Bestuur.  De vier raadsleden van de PvdA hebben allen zelf 

ook zitting in één van de drie commissies. Daarnaast ondersteunen Juul Mustamu (commissie Zorg en 

Welzijn) en ik (commissie Algemeen Bestuur) voor de PvdA als commissielid, niet zijnde raadslid bij het 

inhoudelijk behandelen van de onderwerpen in de commissies. Naast het commissiewerk werk ik fulltime 

als senior beleidsadviseur ruimtelijke ontwikkeling bij de gemeente Eemsdelta, waar ik als ambtenaar 

(onafhankelijk) adviseur ben van het college van B&W. Ik vind het erg waardevol dat ik naast mijn werk ook 

voor m’n eigen omgeving op politiek vlak kan bijdragen.   

Te behandelen onderwerpen in de commissievergadering worden eerst besproken in een 

fractievergadering. Naast de raads- en commissieleden zijn ook wethouder Rieja Raven en 

fractieondersteuner Henk Boer hier bij aanwezig. Tegenwoordig vergaderen we voorafgaand aan de 

commissies in gezamenlijkheid met GroenLinks. Voorafgaand aan de raadsvergaderingen hebben we nog 

als partijen afzonderlijk een fractievergadering wel als partijen afzonderlijk.  

Naast het commissiewerk maak ik ook nog onderdeel uit van de Werkgroep Financieel Overleg. Deze niet-

politieke werkgroep wordt gevormd door commissie- en raadsleden vanuit de commissie Algemeen 

Bestuur (waar financiële onderwerpen worden behandeld) en is aanspreekpunt voor de accountant, 

adviseert over financiële stukken die vanuit het college aan de gemeenteraad worden aangeboden en 

adviseert op de Planning&Control-cyclus.  
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Afgelopen twee jaar heb ik al enorm veel geleerd. Enerzijds wat er allemaal speelt in de gemeente Midden-

Drenthe, anderzijds hoe de politiek functioneert, maar vooral ook welke belangrijke besluiten de 

gemeenteraad neemt. Bovenstaande doet vermoeden dat het raadswerk erg veel tijd kost en ik kan 

moeilijk voor de raadsleden van onze fractie spreken. Voor mij maken de sfeer, de verschillende interesses 

en de verschillende expertises binnen onze fractie het in ieder geval waard om een bijdrage te leveren aan 

de politiek in Midden-Drenthe. Ik hoop ook vooral dat er meer jonge partijleden zijn die invloed willen 

kunnen uitoefenen op hun directe omgeving.  Mocht dit het geval zijn, dan is het altijd mogelijk om een 

keer een fractievergadering bij te wonen! 

         ___________________________________Campagne ____________________________________________                      

door Betty Hoogeveen (bestuurslid)  
 

 

 De campagne voor de Europese verkiezingen is begonnen. Daarvoor hebben we jullie hulp nodig. We 
roepen jullie allemaal op om digitale posts die je daarvoor krijgt (bijv. via het landelijk bureau, of via Dennis 
Bouman of Patricia Lauffer ) zo snel en zo breed mogelijk te delen via je eigen netwerk en kanalen. Verder 
zul je in ieder geval in de weken vóór de verkiezingen (6 juni) posters zien staan langs de weg. We kregen te 
horen dat ieder lid vanuit het landelijk bureau een poster krijgt toegestuurd. Als je zelf een extra poster wilt 
hebben, geef dit dan even door aan bettyhoogeveen05@gmail.com. En we hebben zeker hulp nodig op de 
onderstaande ochtenden, omdat we dan (uiteraard PvdA en Groen Links samen) op de markt/bij de winkels 
staan: 
* donderdag 30 mei in Beilen 
* vrijdag 31 mei in Westerbork 
* zaterdag 1 juni in Smilde. 
Meer informatie kun je krijgen via bettyhoogeveen05@gmail.com. Je kunt je ook al bij mij of bij Roos 
Glastra  (glastra.rosa@gmail.com) opgeven om te helpen! 
 

______________________________1 mei lezing _______________________________________                                               

Woensdagavond 1 mei, de Dag van de Arbeid, houdt Dennis Bouwman een lezing getiteld ‘Vrijheid Bouwen 
op Zekerheid’. De voormalig PvdA-wethouder van Midden-Drenthe deelt zijn visie, geïnspireerd door 
persoonlijke verhalen en politieke kernwaarden uit zijn periode als wethouder.  
Miguel Ririhena, voormalig GroenLinks- wethouder in Tynaarlo leidt het debat met de zaal. 
Na de pauze vertelt Betty Hoogeveen, bestuurslid van de PvdA, over de verzetsstrijders Wiardi Beckman 
(SDAP) en Smildeger Jan Ludwig.  
Deze boeiende 1 mei-bijeenkomst begint om half acht en vindt plaats in de Stefanuskerk te Beilen. 

______________________________Contact  _______________________________________________ 

 
PvdA Midden-Drenthe is actief op sociale media. 
Like ons als je dat nog niet gedaan hebt en volg alles we doen. 
 
Twitter:   @PvdA_MDrenthe 
Website:  www. middendrenthe.pvda.nl       
_____________________________________________________________________     
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